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ザ・ファタリティー
サスペンス／ホラー／ドラマ／台湾／中国語／111分／2008年
(台湾・タイ合作)

監督：
キャスト：

不運な境遇にあった一人の台湾人男性が台北で自殺を図った。
しかし、気が付くとその男性は、バンコクで昏睡状態に陥っていた負傷者の体と
入れ替わっていた。新しい体と新しい人生を手に入れ、彼は安定した仕事と美しい妻も
手に入れた。全てが順調に行っていたかのように見えたのもつかの間、その体の元の
持ち主の魂が、自分の体を取り戻そうと、彼の魂を追い払いに戻ってくる。
一つの体をめぐって、二つの魂が人生と死をかけ、不思議な力で戦いを繰り広げる。

http://www.youtube.com/watch?v=0YTRgScDM2U



The Fatality

Director：Taiwan – Kuang Sheng, Lin Tzu Liang , LIANG Hung Chih
Thailand - Tiwa Moeithaisong

Cast︰ Wu Ke Qun, Ho Shi-rong, Wu Zhong Tian, May Pichanart

A Taiwan-Thai co-production, The Fatality tells story of an unsuccessful 
Taiwanese man who commits suicide in Taipei only to find himself wake 
up in the body of a coma victim in Bangkok. Taking both new body and 
new life, he now has a stable job and a beautiful wife. Everything seems to 
be perfect till the soul dispelled from the body comes back for his right 
with a vengeance. Fighting for control of one body, the two souls develop 
supernatural powers over life and death itself, leaving havoc in their wake.

Horror/Thriller/Drama/Taiwan/Mandarin/111mins/2008

Trailer： http://www.youtube.com/watch?v=0YTRgScDM2U
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絕魂印 The Fatality

導演：知名MV導演-鄺盛、知名廣告導演-林子亮 、泰國導演-TIWA
演員︰吳克群、吳中天、李燦琛、皮佳娜

何士戎，一個對未來充滿徬徨的青年，一無所有，每天生活在死寂的世界。
阿森尼，昏迷一年的植物人，卻洞徹世界的一舉一動。娜肯，美麗、憂愁、
善變的女人，有兩位丈夫，恨一個，愛一個。史丹利，小鎮醫院中唯一的華
人醫生，冷漠地面對生與死。

某天何士戎身上長了一個奇怪的記號，像是胎記，也像是烙印，因為它，何
士戎自殺，再度醒來，卻發現這個軀殼屬於兩條靈魂⋯⋯

恐怖/懸疑/劇情/台灣/中文/ 111mins/2008

電影預告連結：http://www.youtube.com/watch?v=0YTRgScDM2U
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